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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održane u utorak, 31. ožujka 2020. godine, 

u razdoblju od 17,00 sati do 20,00 sati 
(održava se sudjelovanjem i izjašnjavanjem vijećnika putem elektroničke pošte) 

 
 

Sukladno Uputi za postupanje Ministra uprave Republike Hrvatske KLASA:023-01/20-
01/114, URBROJ:515-05-02-01/1-20-1 od 13. ožujka 2020. godine, a radi donošenja odluka 
vezanih uz ublažavanje posljedica za gospodarstvo i građane prouzročenih pojavom i širenjem 
virusa CODIV-19, Tiziano Sošić, predsjednik Gradskog vijeća sazvao je 23. sjednicu 
Gradskog vijeća Grada Pule – Pola, koja se održava sudjelovanjem i izjašnjavanjem vijećnika 
o pojedinim prijedlozima akata putem elektroničke pošte. Način rada te rokovi dostave i 
izjašnjavanja vijećnika za 23. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule dogovoreni su s 
predsjednicima Klubova vijećnika SDP-HSU i HDZ te vijećnicom Gordanom Čakić. 
 
Uvidom u dostavljene obrasce za sudjelovanje i glasanje vijećnika, predsjednik Gradskog 
vijeća, Tiziano Sošić, utvrđuje da 23. sjednici Gradskog vijeća prisustvuje svih 25 vijećnika te 
da Gradsko vijeće može pravovaljano odlučivati. 
 
Obrasce za sudjelovanje i glasanja  na porti Komunalne palače (uz preslik osobne iskaznice) 
predali su: 

1. Tiziano Sošić 
2. Gordana Ferenčić 
3. Bruna Jovanović 
4. Redžep Raimović 
5. Dunja Račić 

 
Na adresu elektroničke pošte eva.barbir@pula.hr zaprimljeni su obrasci vijećnika: 

1. Valter Boljunčić 
2. Elena Gattoni-Stepanov 
3. Ivan Nekić 
4. Diana Kukić Dasko  
5. Ardemio Zimolo 
6. Massimo Brajuha 
7. Jadranka Černjul 
8. Kristina Rabar 
9. Sladjana Radošević 
10. Mauricio Licul 
11. Danijel Ferić 
12. Roberto Fabris 
13. Sanja Radolović 
14. Siniša Gordić 
15. Igor Belas 
16. Radenko Ognjenović 

 



 

 

 
17. Mirko Jurkić 
18. Ivona Gudelj 
19. Petar Ćurić 
20. Gordana Čakić 

 
OSTALI PRISUTNI: 
Boris Miletić, gradonačelnik Grada Pula-Pola 
Aleksandar Matić, pročelnik Ureda Grada 
Lovorka Hajdić-Golja, pomoćnica pročelnika Ureda Grada 
Sandra Licardo, referent I – administrativni referent za poslove Gradskog vijeća i 
Gradonačelnika u Uredu Grada 
 
UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
 
Poziv i materijali za predložene točke dnevnog reda, usuglašene sa svim gradovima u 
Istarskoj županiji, dostavljeni su vijećnicima dana 27. ožujka 2020. godine, na uobičajeni 
način, elektronskim putem na tablet. Na tablet je istovremeno dostavljen i Obrazac za 
sudjelovanje i glasanje na 23. sjednici Gradskog vijeća Grada Pula-Pola.  

Prijedlozi akata i materijali za 23. sjednicu Gradskog vijeća dostupni su i na web stranici 
Grada Pula-Pola. 

Poziv za 23. sjednicu Gradskog vijeća sadrži i detaljno obrazloženje o načinu sudjelovanja i 
izjašnjavanja vijećnika na navedenoj sjednici. Utvrđeno je da će se sjednica održati 
sudjelovanjem i izjašnjavanjem, o pojedinim prijedlozima akata, putem elektroničke pošte. 
Obrazlaže se da je uz poziv i materijale za predložene točke dostavljen vijećnicima Obrazac 
za sudjelovanje i glasanje na 23. sjednici Gradskog vijeća Grada Pula-Pola (u daljnjem tekstu: 
Obrazac za sudjelovanje i glasanje) u kojem su navedene točke dnevnog reda te ispod svake 
pojedine točke se nalazi podtočka „Rasprava:“ pa u navedenom dijelu vijećnik, koji želi 
sudjelovati u raspravi, može dati svoje očitovanje, koje će potom ući u zapisnik ove sjednice. 
Time je, u ovim izvanrednim okolnostima, osigurana svakom vijećniku mogućnost da 
sudjeluje u raspravi i da se njegovo očitovanje unese u zapisnik.  Nakon toga, slijedi podtočka 
„Glasanje: ZA / PROTIV / SUZDRŽAN“ pa se vijećnici izjašnjavaju na način da željenu 
opciju napišu i izbrišu neželjene opcije (npr. ako vijećnik želi glasati „za“ određenu odluku 
dovoljno je da izbriše opcije „protiv“ i suzdržan“). Vijećnici  moraju na dnu Obrasca upisati 
svoje ime i prezime. Kada vijećnik popuni cijeli Obrazac potrebno je da svaki vijećnik za sebe 
pošalje popunjeni obrazac, kao prilog (attachment), sa svoje adrese elektroničke pošte na 
adresu elektroničke pošte: eva.barbir@pula.hr najkasnije do završetka sjednice Gradskog 
vijeća Grada Pula – Pola 31. ožujka 2020. godine u 20,00 sati. Svakom će se vijećniku, po 
prijemu popunjenog obrasca, putem elektroničke pošte potvrditi prijem Obrasca i 
sudjelovanje na sjednici. Iznimno, u slučaju neotklonjivih tehničkih poteškoća vijećnik može 
popunjeni i vlastoručno potpisani Obrazac (uz preslik osobne iskaznice) ostaviti na porti 
Komunalne palače, Pula, Forum 1, tijekom trajanja 23. sjednice Gradskog vijeća, odnosno u 
razdoblju od 17,00 sati do 20,00 sati. 
 
Osim navedenog, vijećnicima su podnesena: 

- dana  26.02.2020. godine - Izvješće Gradonačelnika o danim suglasnostima za 
zaduživanje i danim jamstvima za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2019. 
godine 



 

 

- dana 09.03.2020. godine - Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe 
Proračuna Grada Pule za mjesec veljaču 2020. godine 

- dana 27.03.2020. godine - Izvješće o radu Mandatne komisije kojim su vijećnici 
primili na znanje Odluku o prestanku mirovanja vijećničkog mandata Danijela Ferića i 
prestanku obnašanja vijećničke dužnosti zamjenice Alke Starac sa danom 29. veljače 
2020. godine 

- dana 31. 03.2020. godine: 
 Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Pula-Pola za razdoblje od 01. srpnja do 

31. prosinca 2019. godine 
 Izvješće o izvršenju Plana djelovanja Grada Pula-Pola u području prirodnih 

nepogoda za 2019. godinu 
 
Dana 26.03.2020. godine vijećnicima su dostavljene Upute za postupanje za održavanje 
sjednica predstavničkog tijela jedinice lokalne i područne (regionalne) samouprave  Ministra 
uprave  Republike Hrvatske KLASA:023-01/20-01/114, URBROJ:515-05-02-01/1-20-1, zbog 
trenutne i promjenjive epidemiološke situacije u zemlji.  
 
Dana 31.03.2020. godine, u 16,33 sati, zaprimljen je prijedlog Kluba SDP-HSU za dopunu 
dnevnog reda 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula-Pola s točkom „Donošenje Odluke o 
izmjeni/dopuni Odluke o lokalnim porezima Grada Pula-Pola“ dostavljen temeljem članka 70. 
stavak 2. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola (“Službene novine” Grada Pule br. 
1/13, 14/15, 02/18, 05/19 i 02/20). Prijedlog za dopunu dnevnog reda sa očitovanjem 
predsjednika Gradskog vijeća, Tiziana Sošića, dostavljen je, elektronskim putem na tablet 
svim vijećnicima u 18,08 sati. 

Tiziano Sošić, u svom očitovanju, navodi da predložena dopuna dnevnog reda današnje 
sjednice zahtijeva prethodnu detaljnu financijsku analizu od strane nadležne službe Grada 
Pule, kao i donošenje izmjena i dopuna Proračuna Grada Pule za 2020. godinu. Imajući u vidu 
navedeno, kao i činjenicu da je dnevni red koji je predložio utvrđen nakon usaglašavanja sa 
svim ostalim gradovima Istarske županije, to se zaprimljeni prijedlog Kluba SDP-HSU za 
dopunu dnevnog reda današnje sjednice ne prihvaća. Napominje da je odredbom iz članka 69. 
Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola utvrđeno da dnevni red sjednice predlaže 
predsjednik Gradskog vijeća te ga utvrđuje, u pravilu, na početku sjednice.   

Slijedom svega iznesenog, utvrđuje prijedlog dnevnog reda kakav je dostavljen vijećnicima 
dana 27. ožujka 2020. godine. 
 
 

1. USVAJANJE DNEVNOG REDA 23. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA 
 GRADA PULE  

 
Uvidom u Obrasce za sudjelovanje i glasanje Predsjednik Gradskog vijeća, Tiziano 

Sošić,  utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 21 GLASOM “ZA” I BEZ GLASOVA “PROTIV” usvojilo predloženi 
dnevni red 23. sjednice Gradskog vijeća 

 
 
 
 
 



 

 

D N E V N I R E D 
 

1. Usvajanje dnevnog reda 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule  
2. Donošenje Odluke o odgodi dospijeća poreza na potrošnju 
3. Donošenje Odluke o oslobađanju od plaćanja poreza na korištenje javnih površina 
4. Donošenje Odluke o dopuni Odluke o utvrđivanju zakupnine, zona i djelatnosti u 

poslovnom prostoru Grada Pule-Pola  
5. Donošenje Odluke o smanjenju zakupnine poslovnih prostora u vlasništvu Grada 

Pule  
6. Donošenje Odluke o dopuni Odluke o komunalnoj naknadi   
7. Donošenje Odluke o odgodi dospijeća plaćanja komunalne naknade  
8. Donošenje Odluke o obustavi plaćanja spomeničke rente 
9. Donošenje Odluke o dopuni Odluke o komunalnom doprinosu 
10. Donošenje Odluke o obročnom plaćanju komunalnog doprinosa 
11. Donošenje Odluke o iznosu mjesečne subvencije roditelja u sufinanciranju 

programa predškolskog odgoja za razdoblje od 01.-12. ožujka 2020. godine 
 
U Obrascima za sudjelovanje i glasanje, vijećnici Mauricio Licul, Danijel Ferić, Sanja 
Radolović i Siniša Gordić, naveli su: 
 
Mauricio Licul:  
Glasanje: Suzdržan 
 
Danijel Ferić:  
Glasanje: ZA, zajedno s predloženom 12 točkom Donošenje Odluke o izmjeni/dopuni Odluke 
o lokalnim porezima Grada Pula-Pola 
 
Sanja Radolović: 
 1.1 Dopuna Dnevnog reda Donošenje Odluke o izmjeni/dopuni Odluke o lokalnim porezima 
Grada Pula – Pola 
 Glasanje: ZA  
1.2 Usvajanje dnevnog reda 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule  
Glasanje: ZA  
 
Siniša Gordić: 
Glasanje: ZA, zajedno s predloženom 12. točkom Donošenje Odluke o izmjeni/dopuni Odluke 
o lokalnim porezima Grada Pula-Pola 
 
 
AD–2.   DONOŠENJE ODLUKE O ODGODI DOSPIJEĆA POREZA 

NA POTROŠNJU 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pula-Pola, Boris Miletić. 
 
RASPRAVA:  
 
DANIJEL FERIĆ: 

Prije samog glasanja u nastavku Vam dostavljam stavove o večerašnjoj 23. Sjednici gradskog 
vijeća Grada Pula koja ujedno možete smatrati raspravom za sve točke gdje je predviđena 
rasprava. 



 

 

Način održavanja sjednice i glasanje putem elektroničke pošte: 
153 saborska zastupnika mogu imati svakodnevne rasprave u zgradi INA-e, ali 25 gradskih 
vijećnika ne može raspravljati o gospodarskim mjerama.  
Može li se sjednica GV održati u palači bez prisustva direktora i ravnatelja pa da se osigura 
međusobna udaljenost vijećnika od 2 metara? Na taj način bi se osigurala rasprava. Ako ne u 
vijećnici u nekoj drugoj dvorani? 
Zašto npr. Buzet i Labin mogu održavati telekonferencijske sjednice, a Pula to nije u stanju 
premda izdvaja ne male novce za članstvo u Udruzi gradova https://www.udruga-
gradova.hr/nove-telekonferencijske-sjednice/ 
Zašto demokracija na (ne)dijelu. Perche? 

Kršenje Poslovnika o radu GV:  
Materijali su poslani suprotno odredbi čl. 62., st. 3. Poslovnika koji kaže da se materijali 
trebaju poslati vijećnicima 8 dana prije održavanja sjednice GV. 
Bi li se desilo nešto krucijalno da se sjednica zakazala u skladu s rokovima iz Poslovnika? 
Zbog toga je vijećnicima onemogućena dostava amandmana (čl. 46, st 3. Poslovnika) u 
propisanim rokovima. 
Dostavljen je obrazac za glasanje, ali u stvarnosti je onemogućena rasprava po bilo kojoj 
točki, uključujući i podnošenje amandmana i dopuna dnevnog reda. 

O usuglašenom paketu mjera: 
U čije su ime mjere usuglašene? Svih gradova kako se navodi? Koji su to svi istarski 
gradonačelnici kad su na tiskovnoj bili Radin-Miletić-Bassanese? Je li nas gospodin 
Gradonačelnik pitao za ikakvo mišljenje? 
Mogu li Grad Pula s proračunom od 553 milijuna kuna i 35 milijuna kuna prenesenog viška i 
Grad Buzet s proračunom od 42 milijuna kuna i 0 kuna prenesenog viška imati jednaki 
fiskalni kapacitet i jednake mogućnosti?  
Neovisno o tome sve točke ćemo podržati, uključujući i naš prijedlog, međutim ovaj Grad 
treba i može više učiniti za svoje građane i gospodarstvenike. Grad nije kriv što 
gospodarstvenici ne mogu obavljati djelatnost ili ju obavljaju s poteškoćama, ali niti 
poduzetnici nisu krivi što ne mogu raditi. 
Na ove mjere gledamo kao na nulte, početne mjere za koje očekujemo da se trebaju proširiti u 
što kraćem roku. 
Gradonačelniče, vrijeme je za tešku artiljeriju koju zazivate od drugih, a ne za mrežice za 
komarce koju nudite Puležanima. 
Nejasno je o kakvoj se odgodi radi kad je u pitanju odgoda plaćanja poreza na potrošnju. 
Porez na potrošnju u Puli iznosi 3% i ako je objekt zatvoren ne naplaćuje usluge, ne stvar 
promet pa nema ni za platiti nikakav porez na potrošnju. 
Adekvatnija bi mjera bila da je oslobođen plaćanja poreza na potrošnu u razdoblju od 3 
mjeseca od početka ponovnog obavljanja djelatnosti. U proračunu za 2020. planirano je 4 
mil.kn po toj osnovi. Dakle, to su sredstva koja bi ostala gospodarstvenicima. 

 
SINIŠA GORDIĆ: 
Podržat ću prijedlog Odluke, ali mi nije jasan cilj. Praktički cijeli mjesec ožujak nije bilo 
omogućeno poslovanje ugostitelja, a i ono malo što se radilo ne vjerujem da je bilo ekstra 
uspješno jer su već tada bile preporuke o  izbjegavanju ugostiteljskih objekata tj. izbjegavanju 
većih okupljanja. Osobno smatram kako bi primjerenija bila Odluka o obustavi naplate poreza 
na potrošnju za mjesec ožujak 2020., a možda i duže. 
 



 

 

Uvidom u obrasce za sudjelovanje i glasanje, Predsjednik Gradskog vijeća utvrđuje da 
je GRADSKO VIJEĆE SA 25 GLASOVA „ZA“, BEZ GLASOVA „PROTIV“ I BEZ 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA DONIJELO 
 

ODLUKU O ODGODI DOSPIJEĆA POREZA NA POTROŠNJU 
 
 

AD – 3.  DONOŠENJE ODLUKE O OSLOBAĐANJU OD PLAĆANJA POREZA 
 NA KORIŠTENJE JAVNIH POVRŠINA 
 

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pula-Pola, Boris Miletić. 
 
RASPRAVA:  
 
DANIJEL FERIĆ: 
Objekt ne radi pa nema ni što plaćati porez na korištenje javnih površina. Ali pravo pitanje je 
što je sa zakupom javnih površina (na što se obračunava porez)? Jeste li zaboravili na zakupe 
javnih površina (a ne poslovnih prostora)? 
 
SINIŠA GORDIĆ: 
Podržat ću i ovu Odluku, smatram da je dobra, ali isto tako smatram kako bi trebala biti 
donesena za cijeli mjesec ožujak, a ne od 19.03.2020. godine. 
Svjestan sam da na razini jedinice lokalne samouprave nažalost nemamo proaktivan pristup 
nigdje u Hrvatskoj pa tako niti ovdje. Žalosti me što i u ovakvoj situaciji postoji 
birokratizacija, odnosno čeka se da onaj koji je nastradao podnosi zahtjeve, zamolbe, 
obrazloženja i šta sve ne u pisanom obliku. 
Smatram kako Upravni Odjel za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu ima 
kapacitete da sam utvrdi koliko je korisnika javne površine obuhvaćeno plaćanjem navedenog 
poreza (tko, kako, kada i zašto), da se može sastaviti njihov popis te taj popis u sklopu Odluke 
objaviti na stranicama Grada Pule bez nepotrebnog birokratiziranja u vidu podnošenja 
zahtjeva i pisanih obrazloženja. A da se javi tek onaj tko smatra da je zakinut, odnosno da 
neopravdano nije oslobođen plaćanja predmetnog poreza. 
 

Uvidom u Obrasce za sudjelovanje i glasanje, Predsjednik Gradskog vijeća utvrđuje da 
je GRADSKO VIJEĆE SA 25 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i BEZ 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA DONIJELO 
 

ODLUKU O OSLOBAĐANJU OD PLAĆANJA POREZA NA KORIŠTENJE 
JAVNIH POVRŠINA 

 
 
AD – 4  DONOŠENJE ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O UTVRĐIVANJU  
  ZAKUPNINE, ZONA I DJELATNOSTI U POSLOVNOM PROSTORU  
  GRADA PULE-POLA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pula-Pola, Boris Miletić. 
 
 
 
 



 

 

RASPRAVA:  
 
SINIŠA GORDIĆ:  
Glasam i za ovu točku ZA jer smatram da je ovakva dopuna potrebna, ali isto tako smatram 
kako i trenutno važeća Odluka u cijelosti, nažalost, nije kvalitetna na što smo upozoravali na 
prethodnim sjednicama. 
 

Uvidom u Obrasce za sudjelovanje i glasanje, Predsjednik Gradskog vijeća utvrđuje da 
je GRADSKO VIJEĆE SA 25 GLASOVA „ZA“, BEZ GLASOVA „PROTIV“ i BEZ 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA DONIJELO 
 

ODLUKU O DOPUNI ODLUKE O UTVRĐIVANJU ZAKUPNINE, ZONA I  
DJELATNOSTI U POSLOVNOM PROSTORU GRADA PULE-POLA 

 
 
AD – 5  DONOŠENJE ODLUKE O SMANJENJU ZAKUPNINE POSLOVNIH  
  PROSTORA U VLASNIŠTVU GRADA PULE 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pula-Pola, Boris Miletić. 
 
RASPRAVA: 
 
DANIJEL FERIĆ: 
Dok je prethodnu odluku potrebno donijeti na GV, ova se mjera donosi radi 
Gradonačelnikove komocije kako ne bi morao zaključivati anekse postojećih ugovora. GV 
niti raspisuje natječaje za zakupe poslovnih prostora niti sklapa ugovore o zakup, to čini 
Gradonačelnik. Stoga, ako je gradonačelnik potpisao ugovor o zakupu neka donese i odluku o 
smanjenju zakupa. Po našem sudu 50% je premalo. Ako je objekt zatvoren treba biti 
oslobođen plaćanja najma za razdoblje u kojem ne radi. 
 
SINIŠA GORDIĆ: 
Podržat ću i ovu točku, ali i tu smatram kako bi trebalo istu drugačije formulirati. Odnosno da 
za cijeli mjesec ožujak smanjenje zakupnine iznosi 100% i da to vrijedi do ukidanja mjera 
zabrane rada svim djelatnostima koje su zabranom rada pogođene, a nakon ukidanja zabrane 
smatram da bi trebalo uvesti progresivnu stopu smanjenja zakupnine na način da prvi mjesec 
nakon ukidanja zabrane zakupnina iznosi 25% ugovorene cijene, mjesec poslije 50% 
ugovorene cijene i treći mjesec 75% ugovorene cijene te eventualno četvrti mjesec u nizu da 
se vratimo na 100% iznosa ovisno o situaciji. 
 

Uvidom u Obrasce za sudjelovanje i glasanje, Predsjednik Gradskog vijeća utvrđuje da 
je GRADSKO VIJEĆE SA 25 GLASOVA „ZA“, BEZ GLASOVA „PROTIV“ i BEZ 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA DONIJELO 
 

ODLUKU O SMANJENJU ZAKUPNINE POSLOVNIH PROSTORA U 
VLASNIŠTVU GRADA PULE  

 
 
 
 
 



 

 

AD – 6  DONOŠENJE ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O KOMUNALNOJ  
NAKNADI 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pula-Pola, Boris Miletić. 
 

Uvidom u Obrasce za sudjelovanje i glasanje, Predsjednik Gradskog vijeća utvrđuje da 
je GRADSKO VIJEĆE SA 25 GLASOVA „ZA“, BEZ GLASOVA „PROTIV“ i BEZ 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA DONIJELO 
 

ODLUKU O DOPUNI ODLUKE O KOMUNALNOJ NAKNADI  
 
 
AD – 7  DONOŠENJE ODLUKE O ODGODI DOSPIJEĆA PLAĆANJA  
  KOMUNALNE NAKNADE 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pula-Pola, Boris Miletić. 
 
RASPRAVA: 
 
DANIJEL FERIĆ: 
Kao i za porez na potrošnju, tražimo oslobađanje na 3 mjeseca, a ne odgodu plaćanja. 
 
SINIŠA GORDIĆ: 
Podržat ću ovu Odluku, ali opet smatram kako treba barem za početak osloboditi plaćanja sve 
pogođene na 3 mjeseca, a ne odgađati naplatu. Pula prenosi višak iz prethodne proračunske 
godine i smatram kako ima financijskih mogućnosti da oslobodi sve pogođene ovom krizom 
na 3 mjeseca počevši od 01.03.2020., a ne od 19.03.2020. 

 
Uvidom u Obrasce za sudjelovanje i glasanje, Predsjednik Gradskog vijeća utvrđuje da 

je GRADSKO VIJEĆE SA 25 GLASOVA „ZA“, BEZ GLASOVA „PROTIV“ i BEZ 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA DONIJELO 
 

ODLUKU O ODGODI DOSPIJEĆA PLAĆANJA KOMUNALNE NAKNADE  
 
 

AD – 8  DONOŠENJE ODLUKE O OBUSTAVI PLAĆANJA SPOMENIČKE 
  RENTE 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pula-Pola, Boris Miletić. 
 
RASPRAVA: 
 
DANIJEL FERIĆ: 
Mjera podržavamo, ali je nejasno zašto nije ista analogija za porez na potrošnju i komunalnu 
naknadu? 
 
SINIŠA GORDIĆ: 
Podržat ću i ovu Odluku. Smatram kako bi trebalo spomeničku rentu drugačije kategorizirati i 
s vremenom naći alternativne načine prikupljanja sredstava, odnosno prihod za tu namjenu 



 

 

očuvanja spomenika i kulturnih dobara prebaciti na turiste koji dolaze u Pulu, a spomeničku 
rentu u ovakvom obliku ukinuti. 
 

Uvidom u Obrasce za sudjelovanje i glasanje, Predsjednik Gradskog vijeća utvrđuje da 
je GRADSKO VIJEĆE SA 25 GLASOVA „ZA“, BEZ GLASOVA „PROTIV“ i BEZ 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA DONIJELO 
 

ODLUKU O OBUSTAVI PLAĆANJA SPOMENIČKE RENTE  
 
  

AD – 9  DONOŠENJE ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O KOMUNALNOM 
  DOPRINOSU 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pula-Pola, Boris Miletić. 
 
RASPRAVA:  
 
SINIŠA GORDIĆ: 
Podržat ću i ovu Odluku. Osobno sam stava kako treba omogućiti korištenje i komunalne 
naknade i komunalnog doprinosa i u neke druge svrhe s naravno definiranom listom na što se 
može trošiti kako bismo izbjegli netransparentnost. Ali o tom potom. 

 
Uvidom u Obrasce za sudjelovanje i glasanje, Predsjednik Gradskog vijeća utvrđuje da 

je GRADSKO VIJEĆE SA 25 GLASOVA „ZA“, BEZ GLASOVA „PROTIV“ i BEZ 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA DONIJELO 
 

ODLUKU O DOPUNI ODLUKE O KOMUNALNOM DOPRINOSU 
 
 

AD – 10 DONOŠENJE ODLUKE O OBROČNOM PLAĆANJU KOMUNALNOG 
  DOPRINOSA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pula-Pola, Boris Miletić. 
 
RASPRAVA: 
 
DANIJEL FERIĆ: 
Sukladno čl. 9. Odluke o komunalnom doprinosu i do sada je postojala mogućnost obročne 
otplate i to do 24 mjesečna obroka. Ovom odlukom se zapravo omogućuje samo beskamatno 
plaćanje na rok do najviše 6 mjeseci dok se sukladno Odluci o komunalnom doprinosu na 
mjesečne obroke obračunava eskontna stopa HNB. 
 
SINIŠA GORDIĆ: 
Iako ću podržati ovu Odluku, smatram kako i tu treba biti oslobađanje od plaćanja po uzoru 
na prijedloge koje sam iznio u prethodnim točkama. 
 
 
 
 
 



 

 

 
Uvidom u Obrasce za sudjelovanje i glasanje, Predsjednik Gradskog vijeća utvrđuje da 

je GRADSKO VIJEĆE SA 25 GLASOVA „ZA“, BEZ GLASOVA „PROTIV“ i BEZ 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU O OBROČNOM PLAĆANJU KOMUNALNOG DOPRINOSA 
 
 

AD – 11 DONOŠENJE ODLUKE O IZNOSU MJESEČNE SUBVENCIJE 
  RODITELJA U SUFINANCIRANJU PROGRAMA PREDŠKOLSKOG  
  ODGOJA ZA RAZDOBLJE OD 01.-12. ožujka 2020.  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pula-Pola, Boris Miletić. 
 
RASPRAVA:  
 
SINIŠA GORDIĆ: 
Glasat ću ZA, ali smatram kako i ovdje treba produžiti mjeru subvencije barem na cijeli 
mjesec, ako ne i duže i onda posljedično smanjivati cijenu vrtića. Razloge ne moram previše 
objašnjavati, ali vidljivo je kako će se gospodarska situacija pogoršati za dobar dio roditelja 
(stanovnika Pule) jer rade u turizmu i nažalost događa se ono na što sam upozoravao od svog 
ulaska u Gradsko vijeće 2017. godine, nas (Hrvatska/Istra/Pula) će doći glave oslanjanje na 
turizam.  
Ljudi koji nemaju apartmane i kuće za odmor, pa da su mogli nešto uštedjeti, već koji rade iz 
mjeseca u mjesec da prežive tekući mjesec, doći će brzo u financijske probleme jer i ako nešto 
bude od turističke sezone, plaće će se rezati jer se već tako najavljuje. Treba unaprijed 
predvidjeti tu situaciju i u rebalansu proračuna svakako predvidjeti sredstva da se ide u smjeru 
osjetnog smanjivanja cijene vrtića, a Odluku za prirez smo ionako predložili za ovu sjednicu. 

 
Uvidom u Obrasce za sudjelovanje i glasanje, Predsjednik Gradskog vijeća utvrđuje da 

je GRADSKO VIJEĆE SA 25 GLASOVA „ZA“, BEZ GLASOVA „PROTIV“ i BEZ 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA DONIJELO 

 
ODLUKU O IZNOSU MJESEČNE SUBVENCIJE RODITELJA U  
SUFINANCIRANJU PROGRAMA PREDŠKOLSKOG ODGOJA ZA RAZDOBLJE  
OD 01.-12. OŽUJKA 2020. GODINE 

 

Navodi vijećnika Danijela Ferića, Sanje Radolović i Siniše Gordića koji se odnose na “točku 
12” iz prijedloga za dopunu dnevnog reda Kluba SDP-HSU nisu uneseni u skraćeni zapisnik 
jer predmetna točka nije ušla u usvojeni dnevni red današnje sjednice. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Pula-Pola, TIZIANO SOŠIĆ:  
Zaključno, a kako je vijećnik Danijel Ferić u raspravi pod točkom 2. Dnevnog reda istaknuo 
primjedbe koje se odnose na način održavanja ove sjednice, na rokove dostave materijala 
vijećnicima uz navod da je došlo do kršenja Poslovnika, moram istaknuti određene 
jednostavne i važne činjenice.  
 
Naime, prije sazivanja 23. sjednice Gradskog vijeća telefonski sam razgovarao sa 
predsjednicima klubova vijećnika u Gradskom vijeću i vijećnicom Gordanom Čakić. Tijekom 



 

 

predmetnog razgovora dogovoreno je da se sjednica održi raspravom i izjašnjavanjem putem 
elektroničke pošte, kao i da će vijećnicima radni materijali biti dostavljeni u petak 27. ožujka 
2020. godine. Tijekom predmetnog razgovora obavijestio sam sugovornike o točkama 
dnevnog reda koje će biti predložene i o njihovom bitnom sadržaju.  
Prema tome, upravo je naprijed naznačenim dogovorom s predsjednicima Klubova vijećnika i 
vijećnicom Gordanom Čakić utvrđen način provedbe rasprave, izjašnjavanja kao i druge 
pojedinosti održavanja sjednice. Predsjednici Klubova vijećnika i vijećnica Gordana Čakić 
nisu imali primjedbe na način i rokove održavanja sjednice i to ni tijekom telefonskog 
razgovora niti u razdoblju do održavanja sjednice, uvažavajući osobite okolnosti u kojima se 
odvija sjednica Gradskog vijećam kao i nužnost da svi zajedno budemo operativno efikasni. 
U odnosu na navode vijećnika Danijela Ferića vezane za održavanje sjednica Hrvatskog 
sabora sudjelovanjem svih 153 zastupnika u zgradi INA-e, moram istaknuti da navedeni 
podatak nije točan. Naime, predmetne sjednice Hrvatskog sabora odvijaju se na način da po 
dva zastupnika od svakog Kluba zastupnika sudjeluju na raspravi. Takav dogovor se – 
analogno našem slučaju – temelji na dogovoru Predsjedništva Sabora s klubovima zastupnika 
u Hrvatskom saboru, na način koji nije propisan Poslovnikom Hrvatskog sabora, imajući u 
vidu posebne mjere opreza nužne za sprječavanje širenja pandemije virusa CODIV-19. 
 

 
 
 

SJEDNICA JE ZAKLJUČENA U 20:00 SATI. 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
 
 
KLASA:021-05/20-01/41 
URBROJ:      
Pula, 31.03.2020.  
 
 
 
 
ZAPISNIK VODILA        PREDSJEDNIK 
Hajdić-Golja Lovorka                            TIZIANO SOŠIĆ 
 
 


